

Title (en)  
Locator for a crimping tool.

Title (de)  
Locator für ein Crimpgerät.

Title (fr)  
Localisateur pour un appareil de sertissage.

Publication  
**EP 0368825 A2 19900516 (DE)**

Application  
**EP 89850367 A 19891025**

Priority  
SE 8804084 A 19881111

Abstract (en)  
For each punch element pair (21A/22A etc.) the locator (40) has one gripping element (41A etc.) for receiving an electrical connection element (30). The gripping element(s) is(are) borne by a support member (41, 42) which can be displaced in a straight line between a standby position in which the gripping element(s) (41A etc.) is(are) located in the region between the opened jaws (21, 22) of the crimping tool (10) and a starting position in which they are located completely outside this region. <IMAGE>

Abstract (de)  
Der Locator (40) weist für jedes Stanzelementpaar (21A/22A etc.) ein Griffellement (41A etc.) zur Aufnahme eines elektrischen Anschlusselementes (30) auf. Der oder die Griffellemente sind von einem Trägerorgan (41, 42) getragen, welches zwischen einer Bereitschaftslage, in der sich das oder die Griffellemente (41A etc.) im Bereich zwischen den geöffneten Backen (21, 22) des Crimpwerkzeuges (10) befinden, und einer Ausgangslage, in der sie sich vollkommen ausserhalb dieses Bereiches befinden, geradlinig verschiebbar.

IPC 1-7  
**H01R 43/04**

IPC 8 full level  
**H01R 43/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**H01R 43/04** (2013.01 - EP US)

Cited by  
DE102007005176A1; DE10134004C1; DE102008017366A1; DE19641218A1; DE19641218C2; DE102007005176B4; US8161789B2; US9413129B2

Designated contracting state (EPC)  
DE ES FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0368825 A2 19900516; EP 0368825 A3 19901205; EP 0368825 B1 19930908**; DE 58905527 D1 19931014; ES 2045557 T3 19940116;  
SE 8804084 D0 19881111; US 4982594 A 19910108

DOCDB simple family (application)  
**EP 89850367 A 19891025**; DE 58905527 T 19891025; ES 89850367 T 19891025; SE 8804084 A 19881111; US 43530089 A 19891109